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 SE-BRM.0012.5.10.2024                  PROJEKT  
 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI INFRASTRUKTURY, ROZWOJU I POLITYKI PRZESTRZENNEJ 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

z dnia 25 listopada  2024 roku  

 

 
Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miasta 

i Gminy Kórnik odbyło się 25 listopada 2024 roku, w godzinach 16.00 – 18.21, w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego. W spotkaniu uczestniczyło 11 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Marta Kowalczyk 

8. Dorota Łuczak 

9. Robert Maliński 

10. Magdalena Pawlaczyk 

11. Jerzy Rozmiarek 

12. Małgorzata Skrzypczak 

13. Sebastian Stein 

14. Piotr Szczepaniak 

15. Helena Świdurska 

16. Jerzy Walczyk 

17. Adam Zydroń 

W posiedzeniu wzięli także udział: kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego 

Mariusz Stodolniak, zastępca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

Joanna Łuszczyk, kierownik Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Technicznej Anna 
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Borowiak, zastępca kierownika Wydziału Inwestycji Joanna Ogierman, sołtys wsi 

Czołowo Grzegorz Wójcik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący Komisji Adam Zydroń otworzył posiedzenie Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Powitał zebranych. Komisja miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przypomniał, że uczestników spotkania 

obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik, a dokument stanowi załącznik do protokołu.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgodnie z przedmiotem działania Komisji, 

w sprawach: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

b) uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

3. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  
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2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgodnie z przedmiotem działania Komisji, 

w sprawach: 

Projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu.  

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

Radny Wojciech Fieduk zapytał o powody przesunięcia na rok 2026 inwestycji – 

wykonanie ścieżki z Dachowy do Szczodrzykowa. Zastępca kierownika Joanna 

Ogierman i kierownik Anna Borowiak wyjaśniły, że  projekt jest w trakcie 

procedowania, złożony został wniosek o ZRID, a zadanie obejmuje termin 

zamknięcia realizacji całej inwestycji.   

Radna Helena Świdurska zapytała o zabezpieczone środki na ewentualny wykup 

terenów wokół jeziorka w Koninku. Zastępca kierownika Joanna Łuszczyk 

poinformowała, że środki zostały zabezpieczone w budżecie na rok 2025.   

  

Przystąpiono do zaopiniowania projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Kórnik na lata 2025 – 2037. 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Robert Maliński 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

b) uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji zauważył, że składający wnioski nie podali kwot, które 

wyniosą zadania oraz źródeł ich finansowania.  

Zapoznano się z pismem sołtysa Żernik z dnia 6.09.2024r. (załącznik do protokołu). 
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Zastępca kierownika Joanna Ogierman poinformowała, że zadanie wykonanie 

remontu świetlicy wiejskiej i oświetlenia terenu przy świetlicy zostało wprowadzone 

do projektu WPF. Problem jest z zadaniem budowa drogi na odcinku od bloku nr 15 

do figury kultu religijnego (70 m), ze względu na nieuregulowane grunty. 

Przewodniczący Adam Zydroń poddał pod głosowanie wnioski zawarte w piśmie 

sołtysa Żernik.  

Głosowano w sprawie: 

wniosków do budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok sołtysa Żernik zawartych w 

piśmie z dnia 6.09.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (4) 

Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

 

Zapoznano się z wnioskiem (załącznik do protokołu) sołtys Borówca Nowego 

zawartym w piśmie z dnia 30.09.2024r. w sprawie uwzględnienia budowy oświetlenia 

ulicy Spółdzielczej w Borówcu. Zastępca kierownika Joanna Ogierman 

poinformowała, że pani sołtys  została udzielona odpowiedź z Wydziału Inwestycji 

wskazująca,  że inwestycja zostanie rozpatrzona w kolejnych latach.  

Przewodniczący Adam Zydroń poddał pod głosowanie wniosek zawarty w piśmie 

sołtys Borówca Nowego. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku do uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok sołtys Borówca 

Nowego zawartego w piśmie z dnia 30.09.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 
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PRZECIW (6) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Bajoński, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

 

Do obradujących dołączyła radna Anna Maria Andrzejewska. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 11 członków Komisji.  

 

Zapoznano się z wnioskiem (załącznik do protokołu) sołtys Borówca Starego 

zawartym w piśmie z dnia 30.09.2024r. dot. modernizacji oświetlenia drogowego na 

ulicy Poznańskiej i Głównej w Borówcu. Zastępca kierownika Joanna Ogierman 

wyjaśniła, że gmina nie może ponosić kosztów modernizacji oświetlenia nie 

będącego własnością gminy. Radny Jerzy Walczyk poinformował, że panie sołtys 

dostały do wglądu odpowiedź na wniosek radnego Sebastiana Steina z dnia 

23.09.2024r. w sprawie wymiany oświetlenia w ciągu ulicy Poznańskiej w 

Kamionkach i ulicy Głównej w Borówcu.  

Przewodniczący Adam Zydroń poddał pod głosowanie wniosek zawarty w piśmie 

sołtys Borówca Starego. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku do uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok sołtys Borówca 

Starego zawartego w piśmie z dnia 30.09.2024r. (oświetlenie) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (10) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Maliński 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  

 

Zapoznano się z wnioskiem (załącznik do protokołu) Sołtysek Borówca Nowego i 

Borówca Starego  z dnia 30.09.2024r. o uwzględnienie w budżecie na rok 2025 

montażu kamer monitoringu miejskiego na terenie przy pumptracku i powstającym 

obok placu zabaw oraz przy boisku/wiacie. Zastępca kierownika Joanna Ogierman 

poinformowała, że w roku ubiegłym zamontowana została nowa kamera przy ul. 

Szkolnej w Borówcu,  która obejmuje ul. Szkolną, parkingi, wiatę i teren boiska. 

Druga kamera przewidziana jest przy pumptracku i jest wprowadzona do projektu 

budżetu na 2025 rok. Po wysłuchaniu wyjaśnień zastępcy kierownika Joanny 

Ogierman, pisma nie poddano pod głosowanie.  

 

Zapoznano się z wnioskiem sołtys Borówca Starego (załącznik do protokołu) 

zawartym w piśmie z dnia 1.10.2024r. dotyczącym budowy (etap 1 – projekt) jednej z 

następujących ulic dojazdowych: Letnia, Brzoskwiniowa, Gruszkowa oraz dwóch z 

następujących ulic bocznych: Okrężna, Na Uboczu, Nad Jeziorem. Zastępca 

kierownika Joanna Ogierman wyjaśniła, że ustalona została budowa dróg zgodnie z 

harmonogramem. Ulice Okrężna i Na Uboczu zostały wprowadzone do 

przyszłorocznego budżetu, ulica Gruszkowa na 2027 rok, ulice Letnia i 

Brzoskwiniowa planowane są na rok 2028. 

Przewodniczący Adam Zydroń poddał pod głosowanie wniosek zawarty w piśmie 

sołtys Borówca Starego. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku do uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok sołtys Borówca 

Starego zawartego w piśmie z dnia 1.10.2024r. (drogi) 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  

 

Zapoznano się z pismem (załącznik do protokołu) przewodniczącego Komisji 

dotyczącym zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na 2025 rok na 

budowę publicznej toalety w miejscowości Bnin (okolice parkingu przy kościele). 

Zastępca kierownika Joanna Łuszczyk poinformowała, że wskazany teren pod 

lokalizację toalety należy do KOWRu. 

Przewodniczący Adam Zydroń poddał pod głosowanie wniosek do uchwały 

budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok dot. budowy publicznej toalety w 

Bninie 

Głosowano w sprawie: 

wniosku do uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok dot. budowy 

publicznej toalety w Bninie 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  
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Ze względu na niepełny wniosek, który został poddany pod głosowanie, ponowiono 

głosowanie nad uzupełnionym wnioskiem dot. budowy publicznej toalety w Bninie. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku do uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok dot. budowy 

publicznej toalety w Bninie w kwocie około 200 tys. zł, źródło finansowania z zadania 

- wykonanie napisu "Kórnik" w parku kieszonkowym na terenie Błonie Oaza 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  

 

Sołtys wsi Czołowo Grzegorz Wójcik złożył wniosek do uchwały budżetowej Miasta i 

Gminy Kórnik na 2025 rok dotyczący budowy i przeprojektowania ul. Leśnej w 

Czołowie (ok 350 – 400 m.), ze źródła finansowania: wykonanie napisu "Kórnik" w 

parku kieszonkowym na terenie Oaza Błonie, wykonanie mostków na ścieżce 

zdrowia na terenie KCRiS Oaza, wykonanie altanki w parku kieszonkowym na 

terenie Oaza Błonie, wykonanie fontanny w parku kieszonkowym na terenie Oaza 

Błonie. Radna Anna Maria Andrzejewska wyjaśniła, że najpierw powinno zgłosić się 

wniosek dotyczący wykonania projektu drogi.  

Sołtys Grzegorz Wójcik przeredagował wniosek, który został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

wniosek sołtysa Czołowo do uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok 

dot. wykonania projektu ul. Leśnej w Czołowie na odcinku od zjazdu z drogi 
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powiatowej 2472P do ul Kórnickiej, ze źródła finansowania wykonanie fontanny w 

parku kieszonkowym na terenie Oaza Błonie 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  

 

Radny Wojciech Fieduk przedstawił wniosek dotyczący realizacji przedsięwzięcia 

Aktywny Fyrtel Dachowa. Poinformował, że na sesji rady w październiku br. złożył 

wniosek w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych Miasta i Gminy Kórnik realizacji 

przedsięwzięcia Aktywny Fyrtel Dachowa. Otrzymał odpowiedź od burmistrza, że  

wskazane przedsięwzięcie zostanie zaproponowane do budżetu MiG Kórnik na lata 

kolejne. Radny zapytał, czy istnieje możliwość wprowadzenia zadania do budżetu na 

przyszły rok, a jego realizacja odbyłaby się w roku 2026. Radny Jerzy Walczyk 

wyjaśnił, że do budżetu na dany rok nie są wprowadzane zadania, które wiadomo, że 

nie zostaną w tym roku podjęte. Należy zawnioskować do budżetu na 2026 rok lub 

do WPF, by daną kwotę zabezpieczyć. Radny Wojciech Fieduk zaproponował 

zawnioskowanie, by wprowadzić do WPF wskazany przez niego wniosek o 

wykonanie projektu i realizację inwestycji 2025-2026. Zastępca kierownika Joanna 

Ogierman poinformowała, że korekta WPF będzie planowana w miesiącu lutym. 

Radny poinformował, że wniosek odkłada do Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod zaopiniowanie projekt uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok wraz z przyjętymi wnioskami.  
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Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok wraz z przyjętymi wnioskami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Dorota Łuczak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja.  

 

3. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Sołtys Grzegorz Wójcik poruszył temat wydatków na utrzymanie terenów zielonych w 

sołectwach. Następnie poinformował, że na odcinku drogi przy wjeździe do 

miejscowości Czołowo w kierunku świetlicy, odbywają się notorycznie wyścigi 

samochodów. Wskazał na potrzebę montażu na tym odcinku progów zwalniających 

(tymczasowe, zwijające). Kierownik Anna Borowiak poinformowała, że temat 

zostanie przedłożony na Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska zaproponowała, by na kolejnej Komisji 

przedyskutować jeszcze rozstrzygnięcia burmistrza do uwag złożonych do projektu 

zmiany studium, ponieważ mieszkańcy zarzucają, że radni potraktowali 

rozstrzygnięcia „po macoszemu”. Poinformowała, że mieszkańcy zamierzają przyjść 

na sesję, ponieważ są niezadowoleni z projektu studium. Dyskutowano nad potrzebą 

uchwalenia zmiany studium i opracowania planu ogólnego. Przewodniczący Adam 

Zydroń odniósł się do sprawy wyrażając opinię, że biuro projektowe działało bardzo 

opieszale, sam składał kilka interpelacji w związku z przyspieszeniem procedury 

studium. Wyraził zdanie, że jeśli będzie dużo zmian w dokumencie to studium może 

nie zostać uchwalone. Wskazał na zagrożenia spowodowane nieuchwaleniem 
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studium, wnioski o wydanie decyzji o warunkach zabudowy, które są w trakcie 

procedowania. Wyjaśnił, że jeśli plany miejscowe nie zostaną uchwalone, będą 

musiały zostać wydane decyzje o warunkach zabudowy. Kierownik Mariusz 

Stodolniak podkreślił, że uchwalenie studium jest potrzebne do zakończenia 

procedur planistycznych.  

  

4. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Zydroń zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

 

                                                                   przewodniczący Komisji 

 

/-/ Adam Zydroń 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


